

<p><b>Bahrain Islamic Bank (BisB) Bahraini Youth Day Promotion Campaign 2026 Terms and Conditions</b></p>	<p>حملة يوم الشباب البحريني من بنك البحرين الإسلامي لعام ٢٠٢٦ الشروط والأحكام</p>
<p>1. This Bahraini Youth Day Campaign (the “<b>Promotional Campaign</b>”) is offered by Bahrain Islamic Bank B.S.C. (“the <b>Bank</b>”) to eligible Bahraini youth customers opening new Vevo or Tejoori (Tejoori for Youth) accounts</p>	<p>1. تُقدّم حملة يوم الشباب البحريني (“<b>الحملة الترويجية</b>”) من قبل بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب. (“<b>البنك</b>”) للعملاء البحرينيين من فئة الشباب المؤهلين الذين يقومون بفتح حساب فيفو جديد أو حساب تجوري (تجوري للشباب) جديد.</p>
<p>2. By participating in the Promotional Campaign, customers acknowledge and accept these terms and conditions.</p>	<p>2. من خلال المشاركة في الحملة الترويجية، يقر الزبائن ويقبلون هذه الشروط والأحكام.</p>
<p>3. Promotional Campaign Details:</p>	<p>3. تفاصيل الحملة الترويجية:</p>
<p>a) The Promotional Campaign shall commence on 25<sup>th</sup> March 2026 until 31<sup>st</sup> May 2026 (“<b>Campaign Period</b>”).</p>	<p>أ) ستبدأ الحملة الترويجية من ٢٥ مارس ٢٠٢٦ وحتى ٣١ مايو ٢٠٢٦ (“<b>فترة الحملة</b>”).</p>
<p>b) <b>Eligible Accounts:</b> All new Vevo and Tejoori (Tejoori for Youth) accounts.</p>	<p>ب) <b>الحسابات المؤهلة:</b> جميع حسابات Vevo الجديدة وحسابات Tejoori (Tejoori للشباب) الجديدة.</p>
<p>c) <b>Eligible Deposits:</b> Customers must deposit minimum balance of BD 100 in the newly opened account and maintain it until the end of campaign (until 31<sup>st</sup> May 2026).</p>	<p>ت) <b>الإيداعات المؤهلة:</b> يجب على العملاء إيداع حد أدنى قدره ١٠٠ دينار بحريني في الحساب الجديد والمحافظة على هذا الرصيد حتى نهاية الحملة (٣١ مايو ٢٠٢٦).</p>
<p>d) Three winners will be selected based on a raffle.</p>	<p>ث) سيتم اختيار ثلاثة فائزين من خلال سحب عشوائي.</p>
<p>e) Each winner will receive BD 1,000 cash prize.</p>	<p>ج) سيحصل كل فائز على جائزة نقدية بقيمة ١٠٠٠ دينار بحريني.</p>
<p>4. Winners will be contacted by telephone, electronic mail or SMS within ten (10) days from the raffle date.</p>	<p>4. سيتم التواصل مع الفائزين عبر الهاتف أو البريد الإلكتروني أو الرسائل النصية خلال عشرة (10) أيام من تاريخ السحب.</p>

5. The cash prize will be credited into the winner's Vevo or Tejoori account in July	5. سيتم إيداع الجائزة النقدية في حساب الفائز من نوع Vevo أو Tejoori خلال شهر يوليو.
6. The Bank reserves the right to cancel or amend these Terms and Conditions, including the draw date, and type of prizes at any time as per the Bank's sole discretion by giving a minimum of 30 days' notice. Any amendments to the terms and conditions will be notified to the customer as deemed appropriate by the Bank in line with the CBB guidelines after approval and informing the Ministry of Industry and Commerce .	6. يحتفظ البنك بالحق في إلغاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت من الأوقات وفقاً لتقديره المطلق، بما في ذلك تاريخ السحب ونوع الجوائز، وذلك عن طريق إرسال إشعار لزيانته قبل 30 يوماً على الأقل. كما سيتم إخطار الزبون بأي تعديلات على الشروط والأحكام حسبما يراه البنك مناسباً وبما يتماشى مع إرشادات مصرف البحرين المركزي وبعد إبلاغ وزارة التجارة والصناعة والحصول على موافقتها.
7. All draws will be held under the supervision of the Ministry of Industry and Commerce and in the presence of a representative of the Bank's Internal Audit Department, in addition to an External Auditor.	7. سيتم إجراء السحب تحت إشراف وزارة الصناعة والتجارة وبحضور المدقق الداخلي للبنك والمدقق الخارجي.
8. The Bank has the right to use the customer's name and photograph in all current and future promotions, advertising and marketing material and communication and in accordance with applicable Data Protections Laws .	8. يحق للبنك استخدام اسم الزبون وصورته في كافة المحتويات الإعلامية والترويجية الحالية أو المستقبلية وفقاً لمتطلبات قانون حماية البيانات الشخصية.
9. Results of the draw are deemed final unless it is found that the winner is not entitled due to eligibility, or for any other reason subject to notifying and obtaining the approval of the Ministry of Industry and Commerce.	9. تعتبر نتائج السحب نهائية ما لم يتبين أن الفائز غير مؤهل، أو لأي سبب آخر، وذلك بعد إبلاغ وزارة الصناعة والتجارة والحصول على موافقتها.

<p>10. In addition to these terms and conditions, the Bank's General Banking Terms and Conditions and Conditions shall continue to apply and form an integral part of these terms and conditions.</p>	<p>10. بالإضافة إلى هذه الشروط والأحكام، تظل الشروط والأحكام المصرفية العامة للبنك، وتشكل جزءاً لا يتجزأ منها.</p>
<p>11. These Terms and Conditions are made in both Arabic and English languages; the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy with the English text.</p>	<p>11. أُعدت هذه الشروط والأحكام باللغتين العربية والإنجليزية، ويرجح النص العربي على النص الإنجليزي في حالة وجود أي تعارض بينهما.</p>
<p>12. The Bank's staff members, Board members, Sharia Board members, and their immediate family members (including their children) are not eligible to participate in this campaign</p>	<p>12. يُستثنى من هذه الحملة جميع موظفي البنك وأعضاء مجلس الإدارة وأعضاء هيئة الرقابة الشرعية وأفراد عائلاتهم المباشرين (بما في ذلك الأبناء)، وذلك وفقاً لما يحدده البنك.</p>
<p>13. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Bahrain, provided that such laws do not violate Sharia principles with Sharia Standards issued by the Accounting and Auditing Organization for Islamic Financial Institutions (AAOIFI) and as interpreted by the Bank's Sharia Supervisory. The courts of the Kingdom of Bahrain shall have the exclusive jurisdiction to settle any dispute that may arise.</p>	<p>13. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع أحكام الشريعة الإسلامية بحسب ما ورد في المعايير الشرعية التابعة لهيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (الأيو في) ووفقاً لتفسير هيئة الرقابة الشرعية التابعة لبنك البحرين الإسلامي، ولمحاكم البحرين الاختصاص الحصري للفصل في أي نزاع قد ينشأ.</p>